

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 22 februari 2016

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Camilla Hedendahl (CH), Anette Krii (AK), Jonas Malmgren (JM), Lena Dehlin (LD), Peter Mertala (PM), Alfred Appelkvist (AA), Ulrica Malmgren (UM)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Det som inte var klart från förra protokollet, finns med i detta.

4. Ekonomi

* **Dagsläget:** Terese har inte fått rapporter för januari ännu. Återkommer med rapport nästa möte.

TM

* **Pantamera 4 mars/20 mars:** Terese informerade om att vi för tillfället ligger på 8:e plats i tävlingen. Vi kommer även samla in pantburkar 4 mars vid A-lagsmatchen, samt 20 mars vid avslutningen. Anette går ut med info till ledare.

TM,AK

* **Newbody:** Försäljningen går enl uppgift från flera lite trögt. Nu sålde vi ju så bra i höstas och förra våren att det kanske är lite mättat. Ställa fråga på ledarmötet på vad vi kan sälja till hösten i stället för Newbody och enbart sälja Newbody 1 gång/år. Anette går ut med info om denna försäljningsperiods slut också.

AK

* **A-lagets jackor:** Peter tar upp med spelarna och behöver han hjälp så är Jeanette behjälplig.

PM, JS

* **SISU-listor:** Behöver fyllas i för våren. Anette och Terese försöker hinna sammanställa till ledarmötet så tränarna kan skriva på.

AK, TM

5. Senior/Junior

* **Bemanning A-lagsmatch 4/3:** Styrelsen är matchvärdar. Vi beslutade att också grillas hamburgare. Jeanette samordnar funktionärer och pratar med Mariette. Jonas Malmgren ordnar att pant plockas med.

JS, JM

* **Innebandyavslutning 20 mars:** Vi bestämde att det ska vara mellan 9.30-14 och Anette går ut med inbjudan och info till ledare via våra olika kanaler samt beställer medaljer.

AK

* **Tränararvode utbetalning:** Anette och Peter pratar om detta vid ett senare tillfälle och Anette återkopplar sedan till Anita.

AK, PM

* **Datum för ledarmöte:** Vi bestämde att vi har ledarmöte måndagen den 21 mars kl. 19 i Storsjöstugan. Anette går ut med info och bokar stugan. Ulrika ordnar med fika.

AK, UM

7. Årshjulet

Vi ligger i fas med detta.

6. Övrigt

* **Suppelant huvudstyrelsen:** Vi diskuterade och kom fram med förslaget att vi alternerar. Jeanette pratar med Tomas om det är ok att göra så.

JS

* **Årsmöte huvudsektionen 20 mars kl. 15:** Påminde om detta och hoppas att så många som möjligt kan gå.

* **Feriearbetare:** På nästa styrelsemöte behöver vi diskutera vad ferieungdomar kan göra under en vecka på sommarlovet. Peter kan ev. vara handledare om Alexander är feriearbetare.

Alla

* **Warbergsspelen:** Jeanette informerade om att hon tycker att det blivit mycket dyrt att vara med, särskilt boende. Hon har tagit upp detta med cupansvarig och väntar på svar.

JS

8. Nästa möte

Nästa möte är måndag 21/3 kl. 18.00 i Storsjöstugan

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark